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Marc Camats va 
aconseguir el 51% 
dels vots de la 
ciutadania

Camats, amb el pseudònim 
Ice King, va aconseguir el 51% 
dels suports de la votació po-
pular i va obtenir un premi de 
800 euros. “Conec la Festa 
Major de la Llagosta perquè 
l’any passat vaig venir i, a 
més, tinc amigues d’aquí. 
Elles em van explicar coses 
del municipi i després vaig 
posar elements que creia 
importants, com la paella, 
els focs d’artifi ci, la llagosta 
o l’edifi ci de l’Ajuntament. 
Tot junt, crec que ha fet 
que el cartell sigui el gua-
nyador”, va explicar Marc 
Camats, que té estudis en 
disse ny i és copropietari d’una 
escola de dibuix. 
La proposta guanyadora des-
taca perquè mostra al centre 
una llagosta amb infl uència 
“dels dibuixos animats dels 
anys 30, com era aleshores 
el Mickey Mouse de Disney, 
tot i que també manté l’estil 
del videojoc Cuphead, per 
exemple”, va assenyalar el 
guanyador del concurs.
Els altres dos fi nalistes van ser 
els cartells de Sergio Ibo rra, de 
Xàtiva -no va poder assistir-hi 
i en el seu nom es va presen-

tar un amic-, que va ser segon 
amb el 28% dels vots i va ob-
tenir un premi de 400 euros; i 
Susana Calvo, de Sant Andreu 
de la Barca, que va ser la terce-
ra amb un premi de 200 euros. 
En total, al Concurs de cartells 
es van presentar 24 propostes.

“És important que la vota-
ció del Concurs de cartells 
si gui popular perquè pu-
gui participar la ciutadania 
en les decisions de la Festa 
Major. Aquesta és una ma-
nera perquè la ciutadania 
se senti representada amb 
l’elecció del cartell”, va ex-
plicar Judith Robles. 
L’alcalde va remarcar l’alt ni-
vell dels tres fi nalistes. En la 
proposta guanyadora “desta-
ca la nostra llagosta i una 
gran paella popular, que és 
part de la simbologia de la 
Festa Major”. - J.L. Rodríguez 
Beltrán

Marc Camats, de 23 anys i de Molins de Rei, va guanyar amb 
la seva proposta el Concurs de cartells de la Festa Major de la 
Llagosta 2024. El veredicte del certamen local es va donar a 
conèixer el 27 de juny al Saló de plens de l’Ajuntament. L’acte 
va comptar amb la presència de la regidora de Joventut, Núria 
Guerrero; la de Cultura, Judith Robles; i l’alcalde, Óscar Sierra. 
Els altres dos fi nalistes del certamen van ser Sergio Iborra i 
Susana Calvo.

Els tres fi nalistes, amb els responsables municipals. 

Marc Camats, guanyador del Concurs 
de cartells de la Festa Major de 2024

Avanç de la programació de la Festa Major

La programació de la Festa Major de la Llagosta de 
2024 ja està enllestida. La celebració tindrà lloc del 
6 al 9 de setembre. En aquesta ocasió, les colles dels 
Volats i dels Saltats seran les encarregades de fer 
el pregó. La Festa Major recuperarà el correfoc, que 
anirà a càrrec del Front Diabòlic de la Garriga.
Una de les novetats més importants és que no hi 
haurà escenari al carrer de l’Estació. Aquesta infra-
estructura es traslladarà a l’avinguda del Primer de 
Maig, que acollirà els tradicionals balls de nit amb 
diferents orquestres.
La programació contempla també una actuació de 
tribut al grup Estopa. La Festa Major fi nalitzarà amb 
l’habitual castell de focs artifi cials i un espectacle 
amb actuacions diverses a l’Espai de concerts del 
Centre Cultural. - Juanjo Cintas
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L’Ajuntament de la Llagosta 
està portant a terme diferents 
actuacions per augmentar i 
millorar les zones d’ombra a les 
escoles Joan Maragall i Sagrada 
Família. Al Joan Maragall, s’ha 
instal·lat ja un tendal i, durant 
aquest mes, es col·locarà un 
altre,  que permetran tenir un  
espai d’ombra de 264 metres 
quadrats. La Brigada Municipal 
d’Obres s’ha encarregat de les 
feines de fonaments i una em-
presa instal·la els dos tendals 
amb un pressupost de 23.550 
euros més IVA.
Al pati nord de l’Escola Sagra-
da Família, s’instal·len aques-
ta setmana nous tendals per 
substituir als que ja hi havia 
amb un pressupost de 19.553 
euros més IVA. En aquest col-
legi, la superfície d’ombra és de 
més de 300 metres quadrats.
L’Ajuntament també ha re-
but la confi rmació provisional 
d’una subvenció per part de la 

Generalitat per portar a terme 
altres actuacions a les escoles 
Les Planes i Joan Maragall. En 
concret, el Consistori havia de-
manat subvencions al Depar-
tament d’Acció Climàtica en el 
marc de la creació de refugis 
bioclimàtics a les escoles. El 
pressupost és de 324.000 eu-
ros, dels quals la Generalitat 
aportaria el 85%. De la resta, es 
faria càrrec l’Ajuntament.

L’any 2025

Quan es confi rmi la subvenció i 
s’aprovi el projecte, s’adjudica-
ran les obres, que s’executaran 
durant l’any 2025. A l’Escola 
Les Planes, està previst apro-
fi tar les zones de terra del pati 
per plantar arbres i instal·lar 
un sistema de reg, construir 
porxades de fusta i altres ele-
ments. A l’Escola Joan Maragall 
es millorarà el confort tèrmic 
interior. - Juanjo Cintas

L’Ajuntament millora i amplia 
les zones d’ombra a escoles

SOCIETAT

La interpretació d’un himne 
dedicat a la Llagosta, per part 
de tot l’alumnat i el professo-
rat de l’Escola Municipal de 
Música, va servir per tancar 
la jornada de celebració dels 
40 anys de l’Escola Municipal 
de Música, que va tenir lloc el 
22 de juny. La direcció de la 
peça va anar a càrrec de l’au-
tora, Esther Lete, que durant 
molts anys va ser la directora 
del centre. El públic gairebé va 
omplir les butaques del Cen-
tre Cultural de la Llagosta.
La festa de celebració del 40è 
aniversari va començar a les 
11 del matí amb el recital dels 
grups de Formació Bàsica. Li 
van seguir les actuacions de 
l’alumnat de Formació bàsica 
3 i 4 i de Formació avançada 
i, tot seguit, les audicions de 
Joves i d’Adults de Formació 
bàsica. Al llarg del matí hi va 
haver activitats infantils a la 
porta del Centre Cultural.

Més actuacions

Les actuacions van continuar 
a la tarda, amb el grup de ba-
teria i l’alumnat de cant. Tam-
bé, hi va haver un espectacle 
infantil anomenat Tiktok Par-
ty. Poc més tard de les set de 
la tarda, va començar la Gala 
del 40è aniversari de l’Esco-
la Municipal de Música, que 
va comptar amb un tastet de 
tots els grups i alumnes del 

CULTURA
Molt de públic va assistir als actes del 22 de juny

L’Escola Municipal de Música  
celebra el 40è aniversari

centre. L’encarre gat de donar 
la benvinguda va ser el regi-
dor d’Arts, Fran Ruiz. A l’acte 
també va assistir la regidora 
de Participació Ciutadana, Eva 
Villanueva. Temes de tots els 
estils van sonar durant la gran 
Gala, interpretats des dels 
més petits, el cor Petits Oxa-
laires, fi ns als grups d’adults 
i les més veteranes, el cor 
Oxalà. Ruiz, a més d’agrair la 
tasca d’alumnes, de l’equip do-
cent, administratiu i les famí-
lies, va recordar que la creació 
de l’Escola de Música signifi -
cava “construir alguna cosa 
més que una escola, es trac-
tava de sembrar una llavor 
de cultura, art i educació 
que pogués transformar les 

nostres vides”. Fran Ruiz va 
avançar que l’Escola Munici-
pal de Música evolucionarà i 
que el futur Centre d’Arts Mu-
nicipals es farà realitat aviat i 
que ocuparà la masia de Can 
Baqué. 
El director de l’Escola Muni-
cipal de Música, Jaime Calvet, 
que ha estrenat el càrrec i la 
gestió del centre aquest curs, 
va comentar que “estem molt 
contents, pensàvem que 
la unió seria difícil, però 
ha sigut molt fàcil, tenim 
molta energia, anem tots a 
totes, estem tots supermo-
tivats”. Calvet va afegir que 
caldrien “més recursos i 
més espai per fer una esco-
la més gran”. - Xavi Herrero

Una de les actuacions de la celebració.

Tres diputats del Vallès Orien-
tal del Partit dels Socialistes al 
Parlament de Catalunya, Con-
chi Jiménez, Guillem Sánchez 
i Natàlia Fabián, van realitzar 
dilluns una visita institucional 
a la Llagosta. Els tres es van 
reunir amb l’alcalde, Óscar 
Sierra, amb qui van repassar 
diferents temes que depenen 
de la Generalitat (la reforma 
de l’Escola Sagrada Família, la 
substitució del sostre de l’Es-
cola d’Adults, la restauració de 
la riera Seca, la recuperació de 
les urgències al CAP). - J.C.

POLÍTICA

Tres diputats socialistes del
Vallès Oriental visiten la Llagosta

La participació en la Festa 
Galega en honor a Santiago 
Apòstol de la Llagosta va ser 
novament un èxit. El Parc Po-
pular va aplegar gran part dels 
actes de la 28a festa, que va 
organitzar l’Agrupació Cultu-

ral Galega Alborada del 28 al 
30 de juny. La celebració va 
arrencar amb la hissada de 
la bandera gallega als pals de 
l’Ajuntament i va fi nalitzar 
amb els tradicionals focs arti-
fi cials. - J.L.R.B.

Èxit de participació en la 
28a edició de la Festa Galega

CULTURA
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L’Ajuntament ha posat en 
marxa el Pla Educatiu d’En-
torn (PEE) a la Llagosta des-
prés de la seva constitució el 
13 de juny. El PEE és un ins-
trument que vol donar una 
resposta integrada i comuni-
tària a les necessitats educa-
tives del municipi. L’acte de 
constitució va comptar amb 
l’assistència de l’alcalde, Ós-
car Sierra; el regidor d’Educa-
ció, Fran Ruiz; la regidora de 
Serveis Socials, Raquel Mar-
tínez; la directora dels Serveis 
territorials al Maresme-Va-
llès Oriental del Departament 
d’Educació de la Generalitat, 
Montserrat Domingo; dife-
rents tècnics municipals i del 
Departament d’Educació; re-
presentants dels centres edu-
catius del municipi i algunes 
de les associacions de famílies 
de l’alumnat.

Document marc

La constitució del Pla Educa-
tiu d’Entorn permetrà ara la 
creació d’un document marc 
per als pròxims quatre anys, 
amb les necessitats i objectius 
que cal treballar. La revisió del 
document serà anual per la 
comissió constitutiva del PEE. 
“A la Llagosta fem moltes 
coses en l’àmbit de l’edu-
cació i aquest Pla Educatiu 
d’Entorn ens permetrà po-

SOCIETAT
L’acte es va celebrar el 13 de juny a l’Ajuntament

Es constitueix el Pla Educatiu 
d’Entorn a la Llagosta

sar ordre a tot plegat”, va 
explicar l’alcalde durant l’acte 
de constitució. Sierra va des-
tacar també que el pla “ens 
permetrà millorar l’oferta 
educativa”.
El Pla Educatiu d’Entorn, 
adreçat principalment a in-
fants i joves de 0 a 20 anys, 
té cinc objectius generals, la 
millora de les condicions d’es-
colarització i l’èxit escolar i 
educatiu; potenciar l’educació 
en valors i el compromís cí-
vic dels alumnes en un marc 
de convivència; potenciar la 
implicació de les famílies en 
l’educació dels fi lls i fi lles i la 
participació en la vida escolar; 
promoure l’educació intercul-

tural i l’ús de la llengua catala-
na com a elements de cohesió 
social; i potenciar estils de 
vida saludable i fomentar la 
pràctica regular de l’activitat 
fi sicoesportiva. 
“Que la Llagosta formi part 
del PEE és signifi catiu i crec 
que és avançar en el camí 
conjunt que fem les dues 
administracions per treba-
llar en l’extensió educativa 
fi ns als 20 anys, en l’àmbit 
comunitari”, va dir la direc-
tora dels serveis territorials al 
Maresme-Vallès Oriental del 
Departament d’Educació de 
la Generalitat, Montserrat Do-
mingo. - José Luis Rodríguez 
Beltrán

Sessió de constitució del Pla Educatiu d’Entorn.

Els Mossos d’Esquadra van 
fer el 18 de juny una xerrada 
sobre consells de prevenció 
de seguretat al Saló de plens 
amb la col·laboració de l’Ajun-
tament. Durant l’acte, adreçat 
principalment a gent gran, es 
van tractar diferents recoma-
nacions sobre seguretat al do-
micili, estafes, compres i via 
pública. Es va remarcar que hi 
ha moltes estafes que es fan 
amb les noves tecnologies, 
amb missatges que demanen 
clicar en un enllaç o trucar a 
un telèfon desconegut. - J.L.R.

SOCIETAT

Els Mossos fan una xerrada 
amb consells de seguretat 



Viu l’estiu 2024    
6 i 7 de juliol
TORNEIG 24 HORES DE FUTBOL 7
Al Camp Municipal de Futbol Joan 
Gelabert.
Organitza: CD Viejas Glorias.

6 de juliol, a partir de les 16.30 h
JAM SKATE
A l’Skatepark de la Llagosta.
Organitza: Vibe Skatefamilia.

6 de juliol, a les 20 h
SALVA REINA. Prohibido echarle 
cacahuetes al mono
Al Centre Cultural. 
Entrades a www.entrapolis.com i a l’OAC.

6 de juliol, a les 22 h
CINEMA LA FRESCA
Super Mario Bros. La pel·lícula.
A la plaça de la Sardana.

9 de juliol
CAMPANYA DE DONACIÓ DE SANG
Reserva hora al web www.donarsang.cat.
Al Centre Cultural.

9 de juliol, a les 18.30 h
TALLER BIBLIOLAB. Làmpades de lava
Informació i inscripcions a la Biblioteca.
A la Sala d’exposicions de Can Pelegrí.
Organitza: Biblioteca de la Llagosta.

10 de juliol, a les 18 h
BIBLIOMÒBIL A LA PLAÇA
Per a infants a partir de 3 anys.
A la plaça de la Sardana.
Organitza: Biblioteca de la Llagosta.

13 de juliol, a les 19 h
FESTIVAL FI DE CURS DE GUITARRA I BALL
Al Centre Cultural.
Organitza: Casa de Andalucía.

13 de juliol, a les 20.30 h
19è CERTAMEN DE GUITARRA FLAMENCA
Al Parc Popular.
Organitza: Unió Musical La Flamenca. 

17 de juliol, a les 18 h 
BIBLIOMÒBIL A LA PLAÇA
Per a infants a partir de 3 anys.
A la plaça d’Anna Frank.
Organitza: Biblioteca de la Llagosta.

20 de juliol, a les 22 h
CINEMA A LA FRESCA
Pel·lícula: Vaya vacaciones.
Al Parc Popular.

ACTIVITATS DEL CEM EL TURÓ
Activitats amb inscripció prèvia

Més informació a www.cemelturo.com

Fins al 9 d’agost i del 26 d’agost al 6 de 
setembre, de 9 a 13 h i de 15 a 17 h
CAMPUS ESPORTIU D’ESTIU
Per a nens i nenes de 3 a 15 anys.
Servei d’acollida i de menjador.

De l’1 al 12 de juliol i del 15 al 28 de juliol
Dilluns, dimarts i divendres de 17 a 20 h
II CAMPUS TECNIFICACIÓ VOLEIBOL
Categories: aleví-infantil i cadet-juvenil

Fins al 26 de juliol
CURSOS DE NATACIÓ INTENSIUS

CINEMA 
A LA FRESCA

22 h, al Parc Popular

20 de juliol

22 h, a la pl. de la Sardana

6 de juliol
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SOCIETAT

El Vibe Skatefamilia organitza 
una competició a l’Skatepark
El Vibe Skatefamilia, entitat de 
la Llagosta de recent creació, 
organitzarà el pròxim dissabte, 
dia 6 de juliol, una competició 
de monopatins a l’Skatepark 
del Parc Popular. L’activitat co-
mençarà a partir de les 16.30 
hores amb la possibilitat de 
provar alguns dels seus ska-
tes i, posteriorment, a les 19 
hores, se celebrarà una Jump, 
que és una competició d’ex-

hibició per fer diferents trucs 
entre els mòduls i obstacles 
de la instal·lació. Un jurat de la 
competició determinarà quins 
han estat els riders que han fet 
els millors trucs, quina ha estat 
la millor caiguda i quin ha estat 
l’esportista que millor ambient 
ha demostrat durant la Jump. 
Els guanyadors obtindran una 
pizza com a premi. - José Luis 
Rodríguez 

EDUCACIÓ

L’Escola d’Adults tanca el curs 
amb la Setmana Cultural
El Centre de Formació d’Adults 
(CFA) de la Llagosta va tancar 
el curs amb la celebració de la 
Setmana Cultural del 17 al 21 
de juny. L’Escola d’Adults de la 
nostra localitat va programar 
una desena d’activitats, ober-
tes a la ciutadania. “Hi va ha-
ver activitats de tota mena, 
des de tecnològiques, d’idio-
mes, d’igualtat, esportives o 
lúdiques”, segons va explicar 
el director de l’Escola, Abel La-
cruz. La Setmana Cultural va 
comencar amb un taller d’edi-

ció de vídeo amb el youtuber 
Emilio Bazán i un videofòrum 
sobre l’adopció. També, es va 
celebrar una sortida per l’en-
torn amb el divulgador local 
José Luis Mediavilla, una visita 
al Museu Abelló de Mollet, una 
activitat de català, un torneig 
de bàsquet, una videoconfe-
rència en anglès, una confe-
rència amb el corresponsal i 
escriptor Amador Guallar, un 
torneig de rummikub, el sopar 
de fi nal de curs i  un karao ke. - 
J.L. Rodríguez

ECONOMIA
La jornada tindrà lloc al carrer de l’Estació a partir de les 18 hores

La segona Nit del Comerç
se celebrarà el proper dissabte
La segona edició de la Nit del 
Comerç de la Llagosta se cele-
brarà el pròxim dissabte 6 de 
juliol. Aquest any hi ha dues 
novetats, es canvia la ubicació 
de la fi ra i també l’horari. 
La segona edició de la Nit del 
Comerç, organitzada per Co-
merç La Llagosta, se celebra-
rà al carrer de l’Estació, però 
entre l’avinguda del Primer de 
Maig i el passeig de l’Alcalde 
José Luis López Segura. L’acti-
vitat començarà a les sis de la 
tarda i fi nalitzarà a la una de la 
matinada. “Volem evitar les 
hores amb les temperatures 
més altes del dia i per això ho 
fem a partir de les sis de la 
tarda. A més, en la nova ubi-
cació creiem que hi ha més 
ombra per passejar i evitar 
el sol”, ha explicat Mari Paz 
Cruz, presidenta de Comerç La 

Una imatge de la primera edició de la Nit del Comerç.

Llagosta. La Nit del Comerç de 
la Llagosta comptarà amb ofer-
tes dels establiments partici-
pants, tallers i activitats. Tam-
bé hi haurà un escenari, que 

s’ubicarà al carrer de l’Estació, 
a prop del passeig de l’Alcalde 
José Luis López Segura, per a 
les actuacions musicals. - José 
Luis Rodríguez Beltrán

SOCIETAT

Campanya de prevenció sobre el càncer de pell

La Llagosta Contra el Càncer 
va fer durant el mes de juny  
una campanya de preven-
ció sobre el càncer de pell. El 
Saló de plens va acollir el 19 
de juny una xerrada de Núria 
Vilamala, terapeuta i especia-
lista en càncer de pell de la 
Fundació Oncovallès, que va 
dir que cal protegir-se del sol 
durant tot l’any, no només a 
l’estiu. Un terç dels càncers 
són de pell i el sol és la causa 
del 90%. - J.L.R.B.
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EDUCACIÓ

Celebrada la segona edició
de la Milla de l’Institut Marina
L’Institut Marina va celebrar el 
21 de juny la segona edició de 
la seva Milla. Es van disputar 
quatre curses, una amb l’alum-
nat de primer d’ESO, una amb 
els de segon d’ESO, una amb 
els de tercer d’ESO i la darrera, 
amb els de 4 d’ESO, el profes-
sorat i les famílies.
El recorregut era pels voltants 
del centre educatiu amb sorti-
da i arribada al carrer de Mont-
serrat Roig. La Policia Local es 
va encarregar de tallar el cir-
cuit a la circulació de vehicles, 

mentre que l’organització va 
anar a càrrec del professorat 
de l’INS Marina.
“És una forma més alegre 
de fi nalitzar el curs, fent 
esport”, va indicar el coordi-
nador de la Milla i professor de 
l’INS Marina, Josep Maria Pi-
nós, que va avançar que la cur-
sa tindrà continuïtat. A més, 
aquest any, “hem tingut més 
de quinze patrocinadors”, 
va destacar Pinós. L’alcalde,  
Óscar Sierra, va assistir al lliu-
rament de medalles. - J. Cintas

Reonaldo Latella Catalano, de 
40 anys i veí de la Llagosta, 
ha creat una aplicació mòbil 
(Futbol Field) per jugar en línia 
durant l’Eurocopa. L’aplicació 
funciona com a qualsevol joc 
de fantasy de futbol, que per-
met la creació d’un equip amb 
el fi txatge de jugadors de dife-
rents seleccions. Futbol Field 
és una aplicació gratuïta que 
es pot trobar a les plataformes 
App Store i Google Play.
“Es pot crear una lliga vir-
tual pública o privada. Has 
de fi txar els millors juga-
dors de l’Eurocopa, com si 
fossis un entrenador”, expli-
ca Reonaldo Latella, que asse-
nyala que en la primera versió 
funciona amb les seleccions 
de l’Eurocopa, però posterior-
ment serà un joc amb les mi-
llors lligues d’Europa. L’aplica-
ció és similar a les creades pels 
diaris Marca o Mundo Deporti-

vo, entre d’altres, però aquest 
joc no se centrarà només en 
una lliga de clubs. El llagostenc 
té estudis d’analista de partits 

SOCIETAT
És una creació d’un llagostenc, Reonaldo Latella Catalano

Una aplicació mòbil per jugar 
en línia amb l’Eurocopa

Reonaldo Latella Catalano. 

de futbol a Itàlia i vol crear una 
àmplia comunitat de fi dels 
amb l’aplicació mòbil. - José 
Luis Rodríguez

SOCIETAT
L’Ajuntament i Parlem Queer! van organitzar activitats

La Llagosta commemora el Dia 
Internacional de l’Orgull LGTBI+

La Llagosta va celebrar el 28 
de juny el Dia Internacional de 
l’Orgull LGTBI+ amb diversos 
actes. Al matí es va procedir a 
la hissada de la bandera LGT-
BI en un dels pals de l’Ajunta-
ment de la Llagosta. També es 
va fer la lectura del manifest 
institucional, a càrrec de Pau 
Fernández, responsable de 

l’entitat Parlem Queer! L’acte 
va comptar amb la presència 
de l’alcalde, Óscar Sierra; i les 
regidores d’Igualtat, Judith Ro-
bles; Serveis Socials, Raquel 
Martínez, i Participació Ciuta-
dana, Eva Villanueva. Robles 
va indicar que l’Ajuntament 
treballarà, conjuntament amb 
Parlem Queer!, “perquè a la 

Llagosta tots els dies siguin 
inclusius”. A la tarda, es van 
repintar els passos de vianants 
irisats simbòlics que hi ha al 
passeig de l’Alcalde José Luis 
López Segura. L’activitat va 
comptar amb la participació 
d’un grup de persones guiades 
per l’entitat Parlem Queer! - J.L. 
Rodríguez / J. Cintas
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CULTURA

José Ramón Vera, protagonista 
del Club de lectura de juny 
L’autor local José Ramón Vera 
va ser el protagonista del Club 
de lectura del mes de juny de 
la Biblioteca de la Llagosta, que 
va celebrar-se el 12 de juny a la 
sala polivalent de Can Pelegrí. 
El llagostenc va presentar la 
seva última novel·la, El sexo de 
Pandora, que va tenir una molt 
bona acceptació entre la quin-
zena de lectores del club.
L’activitat va estar moderada 
per Conchi Fernández, que va 
repassar l’àmplia trajectòria de 
Vera, amb novel·les de diferent 
temàtica. “No em vull centrar 

en un sol gènere. M’agrada 
canviar, per exemple, el se-
güent llibre que vull publi-
car serà de novel·la negra, 
a fi nals d’aquest any o prin-
cipis del següent”, avançava 
Vera, que va mostrar-se molt 
content per la trobada amb el 
Club de lectura de la Llagosta: 
“m’agrada molt participar 
en aquestes reunions per-
què els lectors et diuen què 
els ha agradat i què no. A 
més, et pregunten del per-
què aquest fi nal i si podia 
ser un altre”. - J.L. Rodríguez

Nova ubicació de la parada de taxis. La parada de taxis de la 
Llagosta ha estat traslladada de forma provisional al costat de la 
font Tot Aigua a causa de les obres del nou ambulatori. - J.C.

SOCIETAT
L’actuació té un període d’execució de dotze mesos

Les obres de construcció de
l’ambulatori ja estan en marxa
Les obres per construir el nou 
Centre d’Atenció Primària de 
la Llagosta en part de l’espai 
si tuat darrere de l’edifi ci Con-
sistorial entre l’avinguda de 
l’Onze de Setembre i els ca-
rrers del Mercat i de Jaume 
Balmes van començar el 10 de 
juny. A causa d’aquesta actua-
ció, hi ha limitacions d’aparca-
ment en aquesta zona. També 
s’ha traslladat la parada de 
taxis a tocar de la font Tot Ai-
gua. Per compensar la pèrdua 
de places a causa de les obres 
al pàrquing de da rrere de 
l’Ajuntament, s’ha reor denat 
l’aparcament al carrer del 
Mercat i a Onze de Setembre.
L’ambulatori tindrà una super-
fície de més de 1.800 metres 
quadrats. Les empreses B-CD-
BARQUITECTURA i Ferreira, 
Crubellati, Maksimoviv Ar-

Obres del nou CAP de la Llagosta.

quitectes van ser les encarre-
gades de redactar el projecte. 
Les obres, que duraran un any, 
han estat adjudicades per la 
Generalitat a M. i J. Gruas (ar-

quitectura i urbanització) per 
2.864.889,64 euros (IVA ex-
clòs) i a Istem (instal·la cions), 
1.065.827,31 euros (IVA ex-
clòs). - Juanjo Cintas

SOCIETAT

Visita a les instal·lacions de l’entitat Help Guau
L’alcalde, Óscar Sierra, i la re-
gidora de Benestar Animal, 
Núria Guerrero, van visitar fa 
uns dies les instal·lacions de 
l’entitat Help Guau a Argen-
tona. Els responsables muni-
cipals porten allà els gossos 
que troben al carrer i que no 
disposen de xip per poder 
tornar-los al seu propietari. A 
partir d’aquí, s’inicia un pro-
cés per poder trobar algú que 
els vulgui adoptar. Les perso-
nes interessades poden trucar 
al telèfon 93 756 11 14. - J.L.R.
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EDUCACIÓ

Celebrada la segona edició
de la Milla de l’Institut Marina
L’Institut Marina va celebrar el 
21 de juny la segona edició de 
la seva Milla. Es van disputar 
quatre curses, una amb l’alum-
nat de primer d’ESO, una amb 
els de segon d’ESO, una amb 
els de tercer d’ESO i la darrera, 
amb els de 4 d’ESO, el profes-
sorat i les famílies.
El recorregut era pels voltants 
del centre educatiu amb sorti-
da i arribada al carrer de Mont-
serrat Roig. La Policia Local es 
va encarregar de tallar el cir-
cuit a la circulació de vehicles, 

mentre que l’organització va 
anar a càrrec del professorat 
de l’INS Marina.
“És una forma més alegre 
de fi nalitzar el curs, fent 
esport”, va indicar el coordi-
nador de la Milla i professor de 
l’INS Marina, Josep Maria Pi-
nós, que va avançar que la cur-
sa tindrà continuïtat. A més, 
aquest any, “hem tingut més 
de quinze patrocinadors”, 
va destacar Pinós. L’alcalde,  
Óscar Sierra, va assistir al lliu-
rament de medalles. - J. Cintas

Reonaldo Latella Catalano, de 
40 anys i veí de la Llagosta, 
ha creat una aplicació mòbil 
(Futbol Field) per jugar en línia 
durant l’Eurocopa. L’aplicació 
funciona com a qualsevol joc 
de fantasy de futbol, que per-
met la creació d’un equip amb 
el fi txatge de jugadors de dife-
rents seleccions. Futbol Field 
és una aplicació gratuïta que 
es pot trobar a les plataformes 
App Store i Google Play.
“Es pot crear una lliga vir-
tual pública o privada. Has 
de fi txar els millors juga-
dors de l’Eurocopa, com si 
fossis un entrenador”, expli-
ca Reonaldo Latella, que asse-
nyala que en la primera versió 
funciona amb les seleccions 
de l’Eurocopa, però posterior-
ment serà un joc amb les mi-
llors lligues d’Europa. L’aplica-
ció és similar a les creades pels 
diaris Marca o Mundo Deporti-

vo, entre d’altres, però aquest 
joc no se centrarà només en 
una lliga de clubs. El llagostenc 
té estudis d’analista de partits 

SOCIETAT
És una creació d’un llagostenc, Reonaldo Latella Catalano

Una aplicació mòbil per jugar 
en línia amb l’Eurocopa

Reonaldo Latella Catalano. 

de futbol a Itàlia i vol crear una 
àmplia comunitat de fi dels 
amb l’aplicació mòbil. - José 
Luis Rodríguez

SOCIETAT
L’Ajuntament i Parlem Queer! van organitzar activitats

La Llagosta commemora el Dia 
Internacional de l’Orgull LGTBI+

La Llagosta va celebrar el 28 
de juny el Dia Internacional de 
l’Orgull LGTBI+ amb diversos 
actes. Al matí es va procedir a 
la hissada de la bandera LGT-
BI en un dels pals de l’Ajunta-
ment de la Llagosta. També es 
va fer la lectura del manifest 
institucional, a càrrec de Pau 
Fernández, responsable de 

l’entitat Parlem Queer! L’acte 
va comptar amb la presència 
de l’alcalde, Óscar Sierra; i les 
regidores d’Igualtat, Judith Ro-
bles; Serveis Socials, Raquel 
Martínez, i Participació Ciuta-
dana, Eva Villanueva. Robles 
va indicar que l’Ajuntament 
treballarà, conjuntament amb 
Parlem Queer!, “perquè a la 

Llagosta tots els dies siguin 
inclusius”. A la tarda, es van 
repintar els passos de vianants 
irisats simbòlics que hi ha al 
passeig de l’Alcalde José Luis 
López Segura. L’activitat va 
comptar amb la participació 
d’un grup de persones guiades 
per l’entitat Parlem Queer! - J.L. 
Rodríguez / J. Cintas
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ECONOMIA

Nou portal web dels polígons 
industrials de la comarca
El polígon industrial de la Lla-
gosta està inclòs al nou portal 
web dels polígons del Vallès 
Oriental (poligons.vallesorien-
tal.cat/map), que és fruit del 
treball de la Taula Vallès Orien-
tal Avança (TVOA), encapçala-
da pel Consell Comarcal i de la 
qual formen part les associa-
cions empresarials UEI i PI-
MEC, els sindicats CCOO i UGT 
i els ajuntaments.
Es tracta de l’actualització inte-
gral del portal que es va posar 
en marxa el 12 de novembre 
del 2020 a PIMEC. El nou por-
tal integra la nova marca te rri-
to rial dels polígons d’activitat 
econòmica i és fruit d’una ac-
tualització global del primer 
portal, amb canvis i millores 
substancials, però amb les ma-
teixes fi nalitats: centralitzar, 
actualitzar i democratitzar la 
informació.
Al polígon llagostenc, hi ha un 
total de 142 activitats econò-

miques amb el 59% dedicades 
a empreses manufacturades; 
el 16%, a transport i emma-
gatzematge; l’11%, a comerç a 
l’engròs i al detall, reparació de 
vehicles de motor i motocicle-
tes; el 5%  a subministrament 
d’aigua, activitats de saneja-
ment, gestió de residus i des-
contaminació; i un 9% a altres 
activitats. El portal també in-
forma de l’ordenació urbanísti-
ca, la mobilitat i accessibilitat, 
i els subministraments i els 
serveis.
La nova eina va adreçada a 
usuaris de tota naturalesa, 
com ara empreses (ubicades i 
potencials), associacions, sin-
dicats i ciutadania en general, 
però també -i molt especial-
ment- a la gestió de les dades 
de la prospecció empresarial 
i de les característiques dels 
polígons d’activitat econòmica 
per part dels ajuntaments de la 
comarca. - José Luis Rodríguez

CULTURA
Era la primera vegada que participava al certamen llagostenc

Iván Chaskío guanya el 39è 
Concurs de Cante Jondo
Iván Chaskío va ser el guanya-
dor de la 39a edició del Con-
curs Nacional de Cante Jondo 
Ciutat de la Llagosta. Chaskío, 
que participava per primera 
vegada al certamen organitzat 
per la Casa de Andalucía, arri-
bava des d’Alacant.
Iván Chaskío també ha guanyat 
aquest any el Concurso Nacio-
nal de cante y baile de las Mi-
nas de Peñarroya (Còrdova) i és 
l’actual guanyador de la moda-
litat de Cantes afl amencados 
del Festival Internacional Fla-
menco de Lo Ferro de Múrcia.
El jurat va atorgar el segon pre-
mi a la malaguenya Rosi Cam-
pos i el tercer a Mari Pérez, de 
Montornès del Vallès. Els altres 
dos fi nalistes van ser Víctor Pa-
lacios, quart, que venia des de 
Tordera, i Cristian Cosano, de 
l’Hospitalet de Llobregat, que 
va ser cinquè.

Quinze participants

Al 39è Concurs de Cante Jondo 
Ciutat de la Llagosta van parti-
cipar quinze cantaors i cantao-
res. Durant tres setmanes es 
van desenvolupar les prelimi-
nars i, el 15 de juny, es va dis-
putar la fi nal al Centre Cultural. 
Yolanda Picó, que és la respon-
sable d’organització de l’es-
deveniment, ha destacat que 
“portem un mes omplint el 
Centre Cultural de fl amenc i 
de fl amencs de totes les pe-
nyes de Catalunya. Ha estat 
una fi nal bastant renyida, 
amb molta difi cultat per al 
jurat, que fi nalment va deci-

Iván Chaskío, actuant el dia de la fi nal. 

dir donar el primer premi a 
Iván Chaskío”.
Picó s’ha mostrat molt satisfeta 
amb el paper de les cantaores: 
“la veritat és que hi ha cada 
vegada més dones que es 
presenten al concurs i so-
bretot que arriben a la fi nal. 
Personalment, a mi m’agra-
da força, com a organitzado-
ra, que hi hagi més dones en 
aquest món d’homes”.

40 anys

El Concurs Nacional de Cante 
Jondo de la Llagosta arribarà 
l’any vinent als seus 40 anys 
i la Casa de Andalucía ja està 
treballant perquè sigui una 
edició especial. El certamen 
és un dels més prestigiosos de 
Catalunya. Yolanda Picó ha dit 
que “per a nosaltres és molt 
important celebrar 40 anys 
perquè representa el treball 

de moltes persones que van 
decidir un dia posar la Lla-
gosta al punt de mira del fl a-
menc a Catalunya”.

José Serrano

El 39è Concurs de Cante Jon-
do Ciutat de la Llagosta va ser 
dedicat a José Serrano Chacón, 
de Badalona. Serrano fa molts 
anys que està vinculat al certa-
men realitzant fotografi es dels 
cantaors i cantaores partici-
pants. A més, el badaloní tam-
bé s’ha dedicat a altres concur-
sos i esdeveniments tant de 
Catalunya com de fora. Fins i 
tot ha rebut una menció espe-
cial del Festival Internacional 
Cante de Las Minas de Huelva, 
un dels més prestigiosos del 
món del fl amenc. El guitarrista 
ofi cial del certamen va ser, un 
any més, David Jiménez. - Xavi 
Herrero

Èxit de públic del musical A dos cuerdas de ti. Més de 150 
persones van gaudir el 16 de juny al Centre Cultural de l’obra 
escrita i dirigida per Jaime Calvet, amb la música i les lletres de 
Paco Garfi a. A dos cuerdas de ti va estrenar-se al febrer durant l’úl-
tima edició del Flamec-ON Festival fl amenc de Santa Coloma de 
Gramenet. L’obra va ser interpretada per Lucía Garfi a i Gracia 
Fernández, amb la música de Paco Garfi a i Santi Serrano. - J.L.R.

 Gats en adopció

Correu electrònic: animaletslallagosta@gmail.com o deixa les 
teves dades a Glitters (Avinguda del Primer de Maig, 9) 

Tenim més de 20 gatets i gatetes que busquen adopció. Són afectuosos i preciosos.Tenim més de 20 gatets i gatetes que busquen adopció. Són afectuosos i preciosos.
Necessitem famílies que els vulguin adoptar, millor per parelles, o cases d’acollida Necessitem famílies que els vulguin adoptar, millor per parelles, o cases d’acollida 
temporal fins que els trobem família que els adopti.temporal fins que els trobem família que els adopti.

A tots els hem tret del carrer on tenien una vida dura i curta.A tots els hem tret del carrer on tenien una vida dura i curta.

Ajudeu-nos a donar-los una vida millor. És que aquestes caretes no es mereixen Ajudeu-nos a donar-los una vida millor. És que aquestes caretes no es mereixen 
la millor de les llars?la millor de les llars?

Si us animeu a adoptar o a ser casa d’acollida, contacteu amb nosaltres.Si us animeu a adoptar o a ser casa d’acollida, contacteu amb nosaltres.
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Vibe Skatefamilia

Any de fundació: 2024
Membres: Una desena
Contacte: vibeskatefamilia@gmail.com
Xarxes socials: Instagram

Un grup d’amics amb afi ció al 
monopatí ha creat una nova 
entitat esportiva a la Llagos-
ta anomenada Vibe Skatefa-
milia. El nou club va ser fun-
dat al gener per una desena 
de membres, que des de feia 
molts anys es reunien a l’antic 
Skatepark del Parc Popular 
per practicar esport. Algunes 
d’aquestes persones van for-
mar part del grup motor del 
projecte del nou Skatepark, 
que fa uns mesos va inaugurar 
l’Ajuntament de la Llagosta al 
Parc Popular.

El club va aprovar a principis 
d’any la seva directiva fun-
dacional amb Iván Ferreiro, 
com a  president; Marc Torre-
blanca, vicepresident; Rubén 
Flores, secretari; Víctor León, 
tresorer; i Sergio Rodríguez i 
Carlos Pinilla, vocals. El nou 
Skatepark, amb 520 metres 
quadrats, potenciarà la pràc-
tica esportiva de l’skate a la 

nostra localitat i el nou club de 
patins vol ajudar a les noves 
generacions a que es deixin 
seduir pels esports amb rodes. 
L’entitat considera clau el nou 
parc de patins per crear una 
tradició sòlida d’skate a la Lla-
gosta i, a més, coincidirà amb 
l’estrena del monopatí com a 
esport olímpic als Jocs de Pa-
rís 2024 aquest estiu. 

Presentació

La nova entitat Vibe Skatefa-
milia es presentarà a la po-
blació el pròxim dissabte dia 
6 de juliol amb una activitat 
a l’Skatepark que constarà de 
dues parts. En una primera, de 
les 16.30 a les 18.30 hores, hi 
haurà una exhibició i pràctica 
oberta de monopatins; i, a les 
19 h, es farà una trobada amb 
la disputa d’una Jump amb 
diferents premis als millors 
trucs, la millor caiguda i el ri-
der amb millor ambient. 

A partir del setembre, el club 
vol posar en marxa una escola 
de monopatins, oberta a totes 
les edats. Fins i tot, l’entitat vol 
proposar-la com una activitat 
extraescolar en alguns centres 
educatius. L’objectiu és crear 
una xarxa de nous riders que 
vulguin aprendre els valors de 
l’skate i, sobretot, passar una 
bona estona.

La creació de Vibe Skatefami-
lia no suposarà la participació 
en cap competició ofi cial de 
les federacions catalana i es-
panyola, tot i que des del club 
asseguren que si alguns dels 
nous membres de l’escola vo-
len competir, hi haurà aquesta 
possibilitat. 

De totes maneres, els mem-
bres del club consideren clau 
la fi losofi a de fer esport per fer 
salut i de gaudir d’una bona 
estona amb amics i amigues. 
- José Luis Rodrí gue z Beltrán

FITXA
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Antonio García Robledo ha 
entrat en la convocatòria amb 
Espanya per a la preparació 
dels Jocs Olímpics de París 
2024. El lateral llagostenc i 
altres 20 jugadors van comen-
çar els entrenaments el 19 de 
juny a Hoznayo (Cantàbria).
En la primera fase de la pre-
paració olímpica, Espanya va 
entrenar a Torrelavega fi ns 
al 25 de juny. La segona fase 
d’entrenaments té lloc a Es-
plugues de Llobregat fi ns al 7 
de juliol i inclou la disputa de 
dos amistosos contra la selec-
ció argentina.
La tercera fase de la prepara-
ció olímpica serà a Noruega 
de l’11 al 19 de juliol. Espanya 
jugarà un amistós contra la se-
lecció noruega el 16 de juliol. 
Posteriorment, la selecció es-
panyola viatjarà el 22 de juliol 
a París per disputar els Jocs 
Olímpics. Abans, es donarà a 
conèixer la convocatòria defi -
nitiva, en la qual esperar estar 
el llagostenc.

Antonio García, amb el premi, al costat d’Alfred Serra.

HANDBOL

Antonio García, convocat per 
preparar els Jocs Olímpics El CD Viejas Glorias va fi nalit-

zar la lliga en la setena plaça 
al grup A de la Primera Divisió 
de veterans i va pujar a Prefe-
rent. L’Associació de Futbol Ve-
terans Vallès-Maresme havia 
previst que el setè classifi cat 
jugaria una promoció d’ascens, 

però fi nalment va modifi car les 
bases per la reestructuració 
de les lligues territorials de la 
pròxima temporada. El Viejas 
Glorias passarà de la Primera 
Divisió a la Preferent, que serà 
la segona màxima categoria 
d’aquesta lliga. - J.L.R.B.

FUTBOL

El Viejas Glorias aconsegueix 
l’ascens a la Preferent

HANDBOL

Xavi Canalejas, subcampió 
d’Espanya amb les Franqueses
El llagostenc Xavi Canalejas 
va aconseguir el subcampio-
nat d’Espanya com a entrena-
dor del cadet femení d’hand-
bol de l’AEH Les Franqueses. 
L’equip franquesí va perdre la 
fi nal contra el Mislata per 31 

a 20. “Va ser un rival molt 
complicat; tot i això, estem 
molt satisfetes per guanyar 
la plata”, va dir Xavi Canale-
jas, que va tenir com a segon 
entrenador el seu germà Luis 
Canalejas. - J.L.R.B.

D’altra banda, Antonio García 
Robledo va recollir el guardó 
com a millor lateral esquerre 
de la Lliga Asobal 2023-2024, 
acompanyat del president del 
seu club, el Balonmano Gra-
nollers, Alfred Serra. El llagos-
tenc va participar en la gala 
de fi nal de temporada, que va 

tenir lloc a Valladolid. Aquest 
és el sisè trofeu que guanya 
Antonio García Robledo.
L’esportista llagostenc, de 40 
anys, és la referència del BM 
Granollers, que enguany ha 
aconseguit acabar la Lliga 
Asobal en la tercera posició. -  
José Luis Rodríguez 

L’infantil masculí del Club Es-
portiu La Llagosta va guanyar 
la lliga a la Segona Divisió en 
l’última jornada del campionat 
i va pujar a la Primera Divisió. 
L’equip llagostenc va impo-
sar-se en l’últim partit al camp 
de l’Olímpic La Garriga B per 0 

a 1 i va aconseguir el títol. La 
Llagosta va fi nalitzar la tem-
porada al primer lloc del grup 
49 de la Segona Divisió amb 
81 punts, un més que la Mo-
lletense C, amb un balanç de 
26 victòries, tres empats i una 
derrota. - J.L.R.B.

FUTBOL

L’infantil masculí del 
CE La Llagosta guanya la lliga

PATINATGE

Festival de fi  de
temporada del
Club Patí La Llagosta

El Club Patí La Llagosta va acomiadar l’actual 
temporada amb un festival de patinatge artís-
tic. L’activitat va tenir lloc el 17 de juny a la pis-
ta poliesportiva de l’INS Marina i va reunir més 
d’una vintena d’esportistes del club. Durant 
gairebé una hora, van exhibir els seus avenços 
sobre els patins. 
El festival va servir per tancar la temporada. 
Algunes de les coreografi es tenien la temàti-
ca de personatges Disney. “Estem molt sa-
tisfetes amb l’actual temporada perquè 
hem aconseguit tenir 26 esportistes, con-
fi em que continuïn totes elles la pròxima 
temporada. A més, totes han seguit millo-
rant sobre els patins”, explicava Estefanía 
Fernández, presidenta del Club Patí La Llagos-
ta. - José Luis Rodríguez

ATLETISME

Alejandro Muñoz, 
campió català sub-18 
en salt d’alçada

Alejandro Muñoz, del FC Barcelona, va gua-
nyar el Campionat de Catalunya sub-18 en 
salt d’alçada, que va celebrar-se a Palafrugell. 
L’esportista llagostenc va penjar-se la medalla 
d’or amb un salt d’1,92 metres. Muñoz no va 
necessitar millorar el seu registre, tot i que en-
cara tenia marge perquè en l’anterior competi-
ció havia fet un salt de 2 metres. El 6 de juliol 
competirà en el Campionat d’Espanya sub-18 
a Màlaga. 
D’altra banda, Sonia Bocanegra va guanyar el 
Campionat d’Espanya màster de clubs de Se-
gona Divisió amb el Barcelona Atletisme. Amb 
el títol de campiones de la segona categoria, 
l’equip amb l’atleta llagostenca ha pujat a la 
Primera Divisió espanyola.- J. Luis Rodríguez 
Beltrán
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Amb Cannes, has completat un 
somni?
Sí i no. Jo crec que, cada cop que 
aconsegueixes una meta, en vénen 
altres. No m’esperava ser a Cannes, 
però allà tot és molt exagerat. Hi ha 
molt de cinema, molta gent i passen 
moltes coses a la vegada, tot el temps. 
Te n’assabentes que passa una cosa i 
al moment passa una altra. Cannes 
va estar molt bé i era la primera ve-
gada que anava a un festival tan gran. 
Va ser molt aclaparador i divertit. 

Què et va sorprendre més?
Trobar-te amb tanta gent que admi-
res. De sobte et gires i et trobes Ke-
vin Costner i et dius, però que faig 
jo aquí? Estic veient a aquest senyor 
que he vist en tantes pel·lícules. O, 
per exemple, veus que hi ha una con-
ferència al costat de Cate Blanchett. 
Cannes és així. 

Com està sent el recorregut del 
curt Hamelin 77?
M’ha sorprès moltíssim el curtme-
tratge. El director ja tenia una visió 
de fer un bon recorregut de festivals 
i tenia un objectiu clar, que tingués 
una divulgació educativa. Parla d’in-
tel·ligència artifi cial i de com l’ésser 
humà es relaciona i interactua amb 
les noves tecnologies. Jo no m’espe-
rava que arribés a on ho ha fet, com va 
ser al córner de Cannes. De moment 

son. Són dues feines que m’agraden 
molt. He tingut etapes que només he 
treballat d’infermera i d’altres que 
només he estat actriu. Això em dona 
molt equilibri per a les dues feines, 
perquè puc decidir tenir només un 
treball i deixar una de les passions 
que tinc. 

T’agradaria dedicar-te al 100% a la 
interpretació?
Ara mateix no ho sé, perquè m’agrada 
molt el que faig, però qui sap si algun 
dia surt un projecte i tiro per aquí o 
arriba un dia que dic s’ha acabat. 

Des de quan t’apassiona la inter-
pretació?
Des de petita prenia classes de dansa 
a la Llagosta, feia classes de pintura, 
vaig fer alguna cosa de publicitat, 
després vaig fer teatre i vaig treba-
llar, quan era més jove, de model. Pel 
que sigui, sempre he estat vinculada 
amb alguna branca artística. De fet, 
m’interessen moltes disciplines, no 
només el teatre. La primera vegada 
que vaig fer teatre em va fl ipar i va 
ser a Madrid. A Barcelona també he 
fet teatre, però en sales més petites, 
però com a teatre gran ha estat a Ma-
drid. 

Quina relació vas tenir amb enti-
tats de la Llagosta?
Vaig començar amb 8 anys amb Meri, 

va molt bé i segueix en festivals. Fins 
i tot, fa poc que va guanyar un altre 
primer premi internacional. També 
va entrar en una plataforma perquè 
el puguin veure en alguns instituts. 
El curtmetratge segueix en curs. 

Quina és la teva següent meta?
No ho sé, vaig al dia i sobre la mar-
xa. Intento gaudir del que estic fent 
i a poc a poc fer passes. Venia de fer 
molt de teatre en els últims cinc anys 
i recent tornava a tenir un paper amb 
l’audiovisual. Anem pas a pas. 

Has fet molts sacrifi cis per arribar 
fi ns aquí?
Moltíssims, perquè he estudiat molt, 
he treballat moltíssim i jo tinc una 
altra feina, treballo d’infermera. He 
tingut la sort de tenir unes compa-
nyes meravelloses que m’han can-
viat, o doblat, torns. També he treba-
llat molts caps de setmana per poder 
rodar, he viscut un temps a Madrid i 
rodava a Barcelona; i he viscut a Bar-
celona i marxava al matí a Madrid i 
tornava de nit. Així tot el temps. 

Compagines bé la interpretació i la 
infermeria?
Ho compagino bé, perquè és la meva 
decisió. A la fi , un ha de ser conse-
qüent i coherent amb el que decideix 
i fa. També et dic que hi ha dies que 
vaig molt cansada, que tinc molt de 

que ara porta La Room, fent dansa al 
Gimnàs Fabregat. Més endavant jo 
vaig donar classes al CEM El Turó, a 
l’INS Marina i a l’Escola Les Planes. 
Vaig estar així molts anys i era una 
cosa que m’encantava. El dia que ho 
vaig haver de deixar em va fer molta 
llàstima. 

Què estàs fent ara?
Ara estic fent coses amb una compa-
nyia de Madrid, que s’anomena Lope 
en femenino. Ara mateix tenim dues 
obres, una d’elles és Lope en femeni-
no, que suma ja cinc anys, i l’altra és 
un monòleg, que jo interpreto, que 
s’anomena Eclipse i tracta d’una in-
fermera en la guerra de Iugoslàvia i 
fa un paral·lelisme amb la situació de 
la Covid-19. És un monòleg que alter-
na dos personatges, una dona d’uns 
60 anys que ha perdut la seva família 
a la guerra i l’altre és una dona, infer-
mera, de 30 anys, que viu tota la tra-
gèdia de la Covid. Totes dues, tot i la 
tragèdia, viuen amb la esperança que 
les coses millorin. - J. Luis R odrígue z 
Beltrán

Marina Cantos, de 33 anys, és actriu i ha 
protagonitzat l’exitós curtmetratge Hamelin 
77, que ha guanyat diferents premis in-
ter nacionals. El curt va ser acceptat 
per projectar-se una setmana durant el 
prestigiós Festival de Cannes dins del 
catàleg de curtmetratges professionals. La 
llagostenca compagina la seva passió per 
la interpretació amb la feina d’infermera, 
que també l’apassiona. 

Marina Cantos

“De sobte et gires i veus 
a Kevin Costner i dius, 
què faig jo aquí?” 

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi
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Antonio García Robledo ha 
entrat en la convocatòria amb 
Espanya per a la preparació 
dels Jocs Olímpics de París 
2024. El lateral llagostenc i 
altres 20 jugadors van comen-
çar els entrenaments el 19 de 
juny a Hoznayo (Cantàbria).
En la primera fase de la pre-
paració olímpica, Espanya va 
entrenar a Torrelavega fi ns 
al 25 de juny. La segona fase 
d’entrenaments té lloc a Es-
plugues de Llobregat fi ns al 7 
de juliol i inclou la disputa de 
dos amistosos contra la selec-
ció argentina.
La tercera fase de la prepara-
ció olímpica serà a Noruega 
de l’11 al 19 de juliol. Espanya 
jugarà un amistós contra la se-
lecció noruega el 16 de juliol. 
Posteriorment, la selecció es-
panyola viatjarà el 22 de juliol 
a París per disputar els Jocs 
Olímpics. Abans, es donarà a 
conèixer la convocatòria defi -
nitiva, en la qual esperar estar 
el llagostenc.

Antonio García, amb el premi, al costat d’Alfred Serra.

HANDBOL

Antonio García, convocat per 
preparar els Jocs Olímpics El CD Viejas Glorias va fi nalit-

zar la lliga en la setena plaça 
al grup A de la Primera Divisió 
de veterans i va pujar a Prefe-
rent. L’Associació de Futbol Ve-
terans Vallès-Maresme havia 
previst que el setè classifi cat 
jugaria una promoció d’ascens, 

però fi nalment va modifi car les 
bases per la reestructuració 
de les lligues territorials de la 
pròxima temporada. El Viejas 
Glorias passarà de la Primera 
Divisió a la Preferent, que serà 
la segona màxima categoria 
d’aquesta lliga. - J.L.R.B.

FUTBOL

El Viejas Glorias aconsegueix 
l’ascens a la Preferent

HANDBOL

Xavi Canalejas, subcampió 
d’Espanya amb les Franqueses
El llagostenc Xavi Canalejas 
va aconseguir el subcampio-
nat d’Espanya com a entrena-
dor del cadet femení d’hand-
bol de l’AEH Les Franqueses. 
L’equip franquesí va perdre la 
fi nal contra el Mislata per 31 

a 20. “Va ser un rival molt 
complicat; tot i això, estem 
molt satisfetes per guanyar 
la plata”, va dir Xavi Canale-
jas, que va tenir com a segon 
entrenador el seu germà Luis 
Canalejas. - J.L.R.B.

D’altra banda, Antonio García 
Robledo va recollir el guardó 
com a millor lateral esquerre 
de la Lliga Asobal 2023-2024, 
acompanyat del president del 
seu club, el Balonmano Gra-
nollers, Alfred Serra. El llagos-
tenc va participar en la gala 
de fi nal de temporada, que va 

tenir lloc a Valladolid. Aquest 
és el sisè trofeu que guanya 
Antonio García Robledo.
L’esportista llagostenc, de 40 
anys, és la referència del BM 
Granollers, que enguany ha 
aconseguit acabar la Lliga 
Asobal en la tercera posició. -  
José Luis Rodríguez 

L’infantil masculí del Club Es-
portiu La Llagosta va guanyar 
la lliga a la Segona Divisió en 
l’última jornada del campionat 
i va pujar a la Primera Divisió. 
L’equip llagostenc va impo-
sar-se en l’últim partit al camp 
de l’Olímpic La Garriga B per 0 

a 1 i va aconseguir el títol. La 
Llagosta va fi nalitzar la tem-
porada al primer lloc del grup 
49 de la Segona Divisió amb 
81 punts, un més que la Mo-
lletense C, amb un balanç de 
26 victòries, tres empats i una 
derrota. - J.L.R.B.

FUTBOL

L’infantil masculí del 
CE La Llagosta guanya la lliga

PATINATGE

Festival de fi  de
temporada del
Club Patí La Llagosta

El Club Patí La Llagosta va acomiadar l’actual 
temporada amb un festival de patinatge artís-
tic. L’activitat va tenir lloc el 17 de juny a la pis-
ta poliesportiva de l’INS Marina i va reunir més 
d’una vintena d’esportistes del club. Durant 
gairebé una hora, van exhibir els seus avenços 
sobre els patins. 
El festival va servir per tancar la temporada. 
Algunes de les coreografi es tenien la temàti-
ca de personatges Disney. “Estem molt sa-
tisfetes amb l’actual temporada perquè 
hem aconseguit tenir 26 esportistes, con-
fi em que continuïn totes elles la pròxima 
temporada. A més, totes han seguit millo-
rant sobre els patins”, explicava Estefanía 
Fernández, presidenta del Club Patí La Llagos-
ta. - José Luis Rodríguez

ATLETISME

Alejandro Muñoz, 
campió català sub-18 
en salt d’alçada

Alejandro Muñoz, del FC Barcelona, va gua-
nyar el Campionat de Catalunya sub-18 en 
salt d’alçada, que va celebrar-se a Palafrugell. 
L’esportista llagostenc va penjar-se la medalla 
d’or amb un salt d’1,92 metres. Muñoz no va 
necessitar millorar el seu registre, tot i que en-
cara tenia marge perquè en l’anterior competi-
ció havia fet un salt de 2 metres. El 6 de juliol 
competirà en el Campionat d’Espanya sub-18 
a Màlaga. 
D’altra banda, Sonia Bocanegra va guanyar el 
Campionat d’Espanya màster de clubs de Se-
gona Divisió amb el Barcelona Atletisme. Amb 
el títol de campiones de la segona categoria, 
l’equip amb l’atleta llagostenca ha pujat a la 
Primera Divisió espanyola.- J. Luis Rodríguez 
Beltrán
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Amb Cannes, has completat un 
somni?
Sí i no. Jo crec que, cada cop que 
aconsegueixes una meta, en vénen 
altres. No m’esperava ser a Cannes, 
però allà tot és molt exagerat. Hi ha 
molt de cinema, molta gent i passen 
moltes coses a la vegada, tot el temps. 
Te n’assabentes que passa una cosa i 
al moment passa una altra. Cannes 
va estar molt bé i era la primera ve-
gada que anava a un festival tan gran. 
Va ser molt aclaparador i divertit. 

Què et va sorprendre més?
Trobar-te amb tanta gent que admi-
res. De sobte et gires i et trobes Ke-
vin Costner i et dius, però que faig 
jo aquí? Estic veient a aquest senyor 
que he vist en tantes pel·lícules. O, 
per exemple, veus que hi ha una con-
ferència al costat de Cate Blanchett. 
Cannes és així. 

Com està sent el recorregut del 
curt Hamelin 77?
M’ha sorprès moltíssim el curtme-
tratge. El director ja tenia una visió 
de fer un bon recorregut de festivals 
i tenia un objectiu clar, que tingués 
una divulgació educativa. Parla d’in-
tel·ligència artifi cial i de com l’ésser 
humà es relaciona i interactua amb 
les noves tecnologies. Jo no m’espe-
rava que arribés a on ho ha fet, com va 
ser al córner de Cannes. De moment 

son. Són dues feines que m’agraden 
molt. He tingut etapes que només he 
treballat d’infermera i d’altres que 
només he estat actriu. Això em dona 
molt equilibri per a les dues feines, 
perquè puc decidir tenir només un 
treball i deixar una de les passions 
que tinc. 

T’agradaria dedicar-te al 100% a la 
interpretació?
Ara mateix no ho sé, perquè m’agrada 
molt el que faig, però qui sap si algun 
dia surt un projecte i tiro per aquí o 
arriba un dia que dic s’ha acabat. 

Des de quan t’apassiona la inter-
pretació?
Des de petita prenia classes de dansa 
a la Llagosta, feia classes de pintura, 
vaig fer alguna cosa de publicitat, 
després vaig fer teatre i vaig treba-
llar, quan era més jove, de model. Pel 
que sigui, sempre he estat vinculada 
amb alguna branca artística. De fet, 
m’interessen moltes disciplines, no 
només el teatre. La primera vegada 
que vaig fer teatre em va fl ipar i va 
ser a Madrid. A Barcelona també he 
fet teatre, però en sales més petites, 
però com a teatre gran ha estat a Ma-
drid. 

Quina relació vas tenir amb enti-
tats de la Llagosta?
Vaig començar amb 8 anys amb Meri, 

va molt bé i segueix en festivals. Fins 
i tot, fa poc que va guanyar un altre 
primer premi internacional. També 
va entrar en una plataforma perquè 
el puguin veure en alguns instituts. 
El curtmetratge segueix en curs. 

Quina és la teva següent meta?
No ho sé, vaig al dia i sobre la mar-
xa. Intento gaudir del que estic fent 
i a poc a poc fer passes. Venia de fer 
molt de teatre en els últims cinc anys 
i recent tornava a tenir un paper amb 
l’audiovisual. Anem pas a pas. 

Has fet molts sacrifi cis per arribar 
fi ns aquí?
Moltíssims, perquè he estudiat molt, 
he treballat moltíssim i jo tinc una 
altra feina, treballo d’infermera. He 
tingut la sort de tenir unes compa-
nyes meravelloses que m’han can-
viat, o doblat, torns. També he treba-
llat molts caps de setmana per poder 
rodar, he viscut un temps a Madrid i 
rodava a Barcelona; i he viscut a Bar-
celona i marxava al matí a Madrid i 
tornava de nit. Així tot el temps. 

Compagines bé la interpretació i la 
infermeria?
Ho compagino bé, perquè és la meva 
decisió. A la fi , un ha de ser conse-
qüent i coherent amb el que decideix 
i fa. També et dic que hi ha dies que 
vaig molt cansada, que tinc molt de 

que ara porta La Room, fent dansa al 
Gimnàs Fabregat. Més endavant jo 
vaig donar classes al CEM El Turó, a 
l’INS Marina i a l’Escola Les Planes. 
Vaig estar així molts anys i era una 
cosa que m’encantava. El dia que ho 
vaig haver de deixar em va fer molta 
llàstima. 

Què estàs fent ara?
Ara estic fent coses amb una compa-
nyia de Madrid, que s’anomena Lope 
en femenino. Ara mateix tenim dues 
obres, una d’elles és Lope en femeni-
no, que suma ja cinc anys, i l’altra és 
un monòleg, que jo interpreto, que 
s’anomena Eclipse i tracta d’una in-
fermera en la guerra de Iugoslàvia i 
fa un paral·lelisme amb la situació de 
la Covid-19. És un monòleg que alter-
na dos personatges, una dona d’uns 
60 anys que ha perdut la seva família 
a la guerra i l’altre és una dona, infer-
mera, de 30 anys, que viu tota la tra-
gèdia de la Covid. Totes dues, tot i la 
tragèdia, viuen amb la esperança que 
les coses millorin. - J. Luis R odrígue z 
Beltrán

Marina Cantos, de 33 anys, és actriu i ha 
protagonitzat l’exitós curtmetratge Hamelin 
77, que ha guanyat diferents premis in-
ter nacionals. El curt va ser acceptat 
per projectar-se una setmana durant el 
prestigiós Festival de Cannes dins del 
catàleg de curtmetratges professionals. La 
llagostenca compagina la seva passió per 
la interpretació amb la feina d’infermera, 
que també l’apassiona. 

Marina Cantos

“De sobte et gires i veus 
a Kevin Costner i dius, 
què faig jo aquí?” 

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi
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El Club Esportiu La Llagosta va 
celebrar amb èxit la 19a edició 
del Torneig Joan Gelabert, que 
va omplir el camp municipal 
de la nostra localitat amb més 
de 800 esportistes. El campio-
nat va servir per tancar l’actual 
temporada i va celebrar-se en-
tre els dies 14 i 16 de juny.

Motivació

El CE La Llagosta va sumar 
dos campions amb els primers 
llocs de l’infantil B femení i 
l’infantil A masculí. A més, 
va tenir un bon grapat de se-
gons llocs d’entre els diferents 
equips de la base. “Tots els 
equips van competir molt 
bé, va ser una experiència 
molt positiva perquè hi ha-
via equips de superiors ca-
tegories. Hi havia molta mo-
tivació entre els esportistes 
perquè és l’últim torneig de 
la temporada i hi havia ri-

vals de renom”, ha explicat 
José Ángel Venero, coordina-
dor del CE La Llagosta, que en 
acabar la temporada deixarà 
el càrrec després de set anys 
d’èxit.

FUTBOL
Dos equips locals van ser campions en les seves categories

El CE La Llagosta va celebrar 
el 19è Torneig Joan Gelabert

Una jugada d’un dels partits disputats el 15 de juny. 

Durant els tres dies de compe-
tició van participar un total de 
64 equips, amb clubs d’arreu 
de Catalunya, com ara el Barça, 
l’Espanyol o el Cornellà, entre 
altres. - J.L. Rodríguez 

POLIESPORTIU

El Goshindo Ikigai Schools 
suma 16 medalles 
El Goshindo Ikigai Schools de 
la Llagosta va sumar 16 podis 
en l’última jornada de la Samu-
rai Cup, que va tenir lloc a la 
població de Vilanova del Camí. 
La competició, organitzada pel 
gimnàs llagostenc, va aplegar 
prop de 200 esportistes entre 
els clubs Taihodoki Tarrago-
na, Tai Jitsu Tarragona, Bokan 
Vilanova, Karate Mollet, el Gos-

hindo Terrassa i el Goshindo 
Ikigai Schools de la nostra lo-
calitat. 
El campionat es va celebrar per 
parelles entre les modalitats 
d’expressió tècnica i randori. 
El Goshindo Ikigai Schools va 
aconseguir, en expressió tècni-
ca, tres ors, quatre plates i qua-
tre bronzes; i, en randori, dues 
plates i tres bronzes. - J.L.R.B.

POLIESPORTIU

Tres podis per al Fabregat al 
Campionat de Catalunya
El Gimnàs Fabregat va guanyar 
dos ors i una plata en el Cam-
pionat de Catalunya de físic 
culturisme i fi tness, celebrat 
a Pallejà. Verónica Humanes 
va ser primera en la categoria 
bikini i va repetir l’èxit de l’any 
passat. Óscar Ramiro va impo-
sar-se en la categoria clàssic, 
en la qual l’any passat va ser 
tercer. El tercer podi del gim-

nàs llagostenc va ser per a Al-
bert Villaronga, que va ser sub-
campió en Men’s physique.
“Estic molt content i orgu-
llós dels tres esportistes. He 
gaudit moltíssim veient-los 
amunt la tarima, cada any 
van a més”, ha explicat el res-
ponsable del Gimnàs Fabregat, 
Óscar Rivas. - J.L. Rodrígue z 
Beltrán

El cadet A del FS Unión Llagostense es va proclamar campió del 
grup 1 de la Segona Divisió en l’última jornada després de gua-
nyar la Unió FS Mollet i de la derrota del Cardedeu. -  J.L.R.B.

FUTBOL SALA

El cadet A del Fútbol Sala 
Unión Llagostense, campió

VOLEIBOL

Set equips participen en la 2a 
edició del Torneig de Voleibol
Set equips van participar dis-
sabte en la 2a edició del Torneig 
de Voleibol que va organitzar 
el Club Vòlei La Llagosta en la 
pista del CEM El Turó. L’equip 
campió va ser el Jampin, for-
mat per jugadors majors de 30 
anys procedents de la Llagosta, 
Montcada i Reixac i Barcelona.
El Jampin va imposar-se en la 
fi nal per 25-19, 10-25 i 10-15 
contra el Matapandis, format 
per jugadors i cos tècnic del 
cadet masculí de les Escoles 
d’Iniciació Esportiva de l’Ajun-
tament. 

D’altra banda, el cadet mas-
culí de les Escoles d’Iniciació 
Esportiva de voleibol de la Lla-
gosta va quedar subcampió de 
les Finals Nacionals dels Jocs 
Esportius Escolars de Catalu-
nya. L’equip de formació de la 
nostra localitat va participar 
amb èxit en la fi nal B després 
d’imposar-se en la primera 
ronda contra Móra La Nova per 
3 a 1 i a les semifi nals contra 
La Seu per 3 a 1. En canvi, en la 
fi nal, va caure contra el Roque-
tes per 3 a 1. - J. Luis Rodríguez 
Beltrán

PATINATGE

Paula Roman, del CPA Ripollet, 
ha guanyat el Campionat de 
Catalunya júnior de patinatge 
artístic lliure. La llagostenca va 
participar amb èxit en el Cata-
là, que va tenir lloc a Riudoms 
(Tarragona).
Roman va penjar-se l’or de la 
competició júnior amb mol-
ta claredat després de sumar 
181,22 punts, que van ser gai-
rebé 40 d’avantatge respecte 
a la segona, Ivet Ashurst, del 
CP Parets (143,44). La tercera 
classifi cada va ser Marina Za-
laya, del CPA Ripollet (119,80).
Paula Roman participa durant 
aquests dies en el Campionat 
d’Espanya de lliure, que se 
celebra a María de Huerva, a  
l’Aragó.
La llagostenca segueix la bona 
dinàmica des que va començar 
la temporada. Aquest any, ja 
va pujar al segon lloc del podi 
a les Series Internacionals de 
la Copa del Món a Itàlia. - José 
Luis Rodríguez

Paula Roman, 
campiona de 
Catalunya 
júnior lliure
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4  juliol
NADAL

5 - 11 juliol
IGLESIAS 

12 -18 juliol
CARRERAS ARBAT

19 - 25 juliol
CALVO SÁNCHEZ

26 juliol - 1 d’agost
CARRERAS ARBAT 

2 - 8 agost
CALVO SÁNCHEZ

NADAL
Primer de Maig, 28
(93 560 04 50)

CARRERAS ARBAT
Antoni Baqué, 3
(93 560 42 44)

CALVO SÁNCHEZ
Concòrdia, 1
(93 560 18 16)

IGLESIAS
11 de Setembre, 65
(93 031 49 48)

FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112
Bombers 112
Mossos d’Esquadra 112
Policia Local 93 574 08 08

Violència de gènere  016

Assetjament escolar   
 900 018 018

CAP La Llagosta 93 574 98 10   
Urgències  93 574 92 66
CatSalut Respon    061
Can Pelegrí  93 548 01 89 
CIRD  93 548 01 89
Biblioteca  93 545 15 41
Escola de Música  93 548 01 89
Casal d’Avis  93 574 27 46
Nou Casal  93 574 29 19
CEM El Turó  93 545 15 50
Deixalleria  93 544 85 81
Agbar (aigua)  93 574 27 68
Taxis   630 88 12 50

NÚM 20 / Abril 2020“A la política local puc aportar molta 
proximitat i col·laboració”

Per què va vincular-se a una candidatura?
Mai m’ha interessat la política, però l’alcalde 
Óscar Sierra m’ho va proposar. Tot va ser per-
què jo en moltes ocasions, mitjançant les xar-
xes socials, li feia preguntes del perquè es feia 
un projecte o perquè s’invertien els diners en 
això o allò. Llavors, l’alcalde es va reunir amb mi 
i em va proposar que, com que li havia debatut 
moltes accions de l’Ajuntament, volia que for-
més part de l’equip de govern i intentés canviar 
algunes coses. Així vaig entrar en la política. Ell 
sempre diu que va ser per donar la turra (riu).    

Com afronta el primer mandat?
Segueixo bastant activa, sobretot, amb la Re-
gidoria de Diversitat ciutadana, perquè bus-
quem una participació amb la ciutadania i tenir 

una proximitat amb les entitats multiculturals. 
Afronto ser regidora amb molt d’orgull i molta 
responsabilitat. Sempre he estat a l’altra banda 
per qüestionar el perquè es fan les coses, així 
que ara puc fer-les i veure com es desenvolupen 
els nous projectes. Vaig acceptar ser regidora 
per aportar coses al meu poble. 

Què creu que pot aportar a la política?
Crec que soc bastant jove, així que, en l’àmbit 
polític, poca cosa i tinc molt per aprendre. Tot 
i que en Acció esportiva i Diversitat ciutadana 
puc aportar molta proximitat, escoltar les enti-
tats i col·laborar el màxim amb elles, en benefi ci 
de la ciutadania. 

En què hauria de millorar la Llagosta?
Al llarg dels anys he vist un canvi positiu al meu 
poble amb el PSC, tot i que considero que queda 
molt recorregut per fer. Tot i que un dels punts 
que hauria de millorar a la Llagosta, però a totes 
les administracions, és la burocràcia i comu-
nicació en l’Ajuntament i la ciutadania. És una 
cosa que s’està treballant. Per exemple, algunes 
entitats es troben que no saben fer les instàn cies 
perquè és un procés llarg i complex. A més, és 
un llenguatge complicat i massa tècnic. Això em 
passa a mi també. - José Luis Rodríguez 

Ainara Morales (PSC) 

Ainara Morales, de 24 anys, afronta el seu 
primer mandat com a regidora del Partit dels 
Socialistes de Catalunya a la Llagosta amb les 
carteres d’Acció esportiva i Diversitat ciuta-
dana. És graduada en Administració i Direc-
ció d’Empreses i en Màrqueting i Comunica-
ció Digital per l’EUNCET-Business School i 
en l’actualitat treballa en un departament de 
màrqueting. És una gran afi cionada al futbol, 
a nedar en la piscina, a la lectura i a la música.

6 | DISSABTE
OPEN FEMENÍ DE PETANCA
Competició per dupletes.
A partir de les 18 h, a les Pistes 
Municipals de Petanca.
Club Petanca La Llagosta.

6 | DISSABTE
2a NIT DEL COMERÇ
Ofertes, espectacles...
De 18 a 1 h, al carrer de l’Estació, 
entre Primer de Maig i Alcalde José 
Luis López Segura.

6 | DISSABTE
MONÒLEG 
Salva Reina. Prohibido echarle 
cacahuetes al mono.
Entrades a www.entrapolis.cat i a 
l’Ofi cina d’Atenció a la Ciutadania.
A les 20 h, al Centre Cultural.

9 | DIMARTS
CAPTACIÓ DE SANG I PLASMA
Reserva d’hora al web 
www.donarsang.cat.
De 10 a 21 h, al Centre Cultural.
Banc de Sang.

12 | DIVENDRES
TURONIT
Piscina nocturna. Informació a 
www.llagosta.cat/turonit.
A partir de les 22 h, al CEM El Turó.

13 | DISSABTE
SORTIDA DELS GEGANTS
Participació a la Trobada de Tordera.
A partir de les 18 h.

13 | DISSABTE
OPEN MASCULÍ DE PETANCA
Competició per tripletes.
A partir de les 18 h, a les Pistes 
Municipals de Petanca.
Club Petanca La Llagosta.

14 | DIUMENGE
MULLA’T PER L’ESCLEROSI 
MÚLTIPLE
Salt a l’aigua, a les 12 h.
Aquazumba, a les 12.30 h (activitat 
amb inscripció prèvia).
A la piscina exterior del 
CEM El Turó.

27 | DISSABTE
SORTIDA DELS GEGANTS
Participació a la Trobada de Sant 
Julià de Lòria (Andorra).
A partir de les 19 h.

SETEMBRE

3 | DIMARTS
CAPTACIÓ DE SANG I PLASMA
Reserva d’hora al web 
www.donarsang.cat.
De 10 a 21 h, al Centre Cultural.
Banc de Sang.

AGENDA Juliol

INSCRIPCIONS 
CEM EL TURÓ

CURS 2024-2025

Escoles d’Iniciació Esportiva
Inscripcions obertes fi ns esgotar 
places al web www.cemelturo.com
Cursos de Natació
Del 3 al 23 de setembre, al web 
www.cemelturo.com.

Més informació al CEM El Turó, en 
horari d’obertura, o al telèfon 
93 545 15 50

AGENDA BIBLIOTECA

DIMARTS MES DE JULIOL
TALLER SOBRE ELS SOMNIS. 
Interpretem i donem forma escrita
 als somnis. 
De 18 a 19.30 h, a Can Pelegrí.

HORARI PARC D’AIGUA
De dilluns a divendres
de 10.30 a 12.30 h i de 17 a 19 h
Dissabte
d’11.30 a 13.30 h i de 17.30 a 19.30 h
Diumenge
d’11.30 a 13.30 h



Óscar Sierra Gaona
Alcalde
sierrago@llagosta.cat

Concepción Jiménez Cruz
Regidora d’Economia i Hisenda, 
Organització Laboral i Serveis Interns
jimenezcc@llagosta.cat

Marc Ruiz Llorente
Regidor d’Agenda 2030, Planifi cació 
Estratègica i Urbanisme, Acció 
Climàtica, Via Pública i Equipaments, 
Indústria i Mobilitat
ruizlmr@llagosta.cat

Judith Robles Lafuente
Regidora de Cultura i Igualtat, Formació 
i Seguretat Laboral 
robleslj@llagosta.cat

Francisco Javier Ruiz Escobar
Regidor d’Educació i Arts
ruizef@llagosta.cat

Raquel Martínez García
Regidora d’Atenció a la Ciutadania, 
Serveis Socials, Diversitat Funcional, 
Cooperació i Solidaritat i Habitatge
martinezgrq@llagosta.cat

Antonio Jesús García Robledo
Regidor de Planifi cació Esportiva
garciarant@llagosta.cat

Ainara Morales Casal
Regidora d’Acció Esportiva i Diversitat 
Ciutadana
moralescanr@llagosta.cat

Mariano García Cividanes
Regidor de Salut Pública, Seguretat, 
Civisme i Convivència
garciacm@llagosta.cat

Núria Guerrero Basó
Regidora d’Infància, Joventut i Benestar 
Animal
guerrerobn@llagosta.cat

Álvaro Monterrubio Sánchez
Regidor d’Innovació i Transformació 
Digital i Comunicació i Transparènci a
monterrubosa@llagosta.cat  

Eva María Villanueva Castro
Regidora de Participació Ciutadana, 
Ocupació i Promoció Econòmica, 
Comerç i Gent Gran
villanuevace@llagosta.cat

Jordi Jiménez Rodríguez
Regidor de Serveis Municipals
jimenezrjr@llagosta.cat

PSC
 gmpsc@llagosta.cat 

LA LLAGOSTA
INFORMA Cartipàs municipal

LLEC
 gmllec-c@llagosta.cat 

Eva Miguel Guerrero
miguelge@llagosta.cat

Ana Belén Cazorla Zambrana
cazorlaza@llagosta.cat

ERC 
 gmerc@llagosta.cat 

Cristina Segura Rodríguez
segurarc@llagosta.cat

PP
 gmpp@llagosta.cat 

Jorge Sabanza Jiménez
sabanzajj@llagosta.cat
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Temps de memòria
Club Bàsquet La Llagosta. 
Dècada dels 80 del segle XX. 

El Club Bàsquet La Llagosta va ser una de les entitats més 
emblemàtiques de la nostra localitat. Durant molts anys, un 
gran nombre de nois i noies es van iniciar en l’esport al CB 
La Llagosta. A més, va ser una entitat que va apostar molt fort 
per l’esport femení. La imatge correspon a un dels equips del 
club a la dècada dels 80 del segle passat. El CB La Llagosta va 
desaparèixer, però després van arribar altres clubs de bàsquet 
a la nostra localitat. Actualment, tenim el Club Bàsquet La 
Llagosta 2017.

El Club Bàsquet La Llagosta fue una de las entidades más 
emblemáticas de nuestra localidad. Durante muchos años, un 
gran número de chicos y chicas se iniciaron en el deporte en el 
CB La Llagosta. Además, fue una entidad que apostó muy fuerte 
por el deporte femenino. La imagen corresponde a uno de los 
equipos del club en la década de los 80 del siglo pasado. El CB 
La Llagosta desapareció, pero después llegaron otros clubs de 
baloncesto a nuestra localidad. Actualmente, tenemos el Club 
Bàsquet La Llagosta 2017.

Font: Arxiu Municipal de la Llagosta
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Catalunya necesita un Gobierno
Solo hay que ver el día a día de los servicios públicos que dependen de la 
Generalitat, una sanidad pública recortada con largas listas de espera, una 
educación a la cola de España, las ayudas a las personas con dependencia que 
en ocasiones no llegan o insufi cientes agentes de Mossos d’Esquadra que no 
son capaces de albergar todo el trabajo que requiere la seguridad ciudadana.

Sin ninguna duda un suspenso en toda regla en sanidad, educación, dependencia 
y seguridad. Primero por parte de un Gobierno de Junts y luego otro de ERC.

Por si fuera poco el último recorte ha sido eliminar una de las líneas que 
conectaban en bus diferentes municipios de la comarca, línea directa que 
muchos vecinos utilizaban para ir a trabajar a los polígonos de poblaciones 
vecinas. Mientras el Gobierno de España pone el tren gratuito y hace bonos 
juveniles para viajar en verano, la Generalitat hace otro estropicio más en su 
gran lista de errores. 

Algunos pretenderán que paguemos con el dinero de los vecinos y vecinas 
el servicio que está obligado a prestar la Generalitat y donde los municipios 
no tenemos competencias. Algunos parece que entre su partido político o los 
vecinos y vecinas de La Llagosta, se ponen siempre de lado de su partido. Ya lo 
propusieron en temas educativos, no nos extrañaría que lo hiciesen de nuevo 
en este tema. Nosotros estaremos siempre de parte de los vecinos y vecinas, 
y por ello sabemos que la mejor solución es que Salvador Illa pueda asumir la 
Presidencia de la Generalitat y arreglar los estropicios que han hecho el resto 
de partidos.

Esperemos que este nuevo gobierno pueda llegar durante este verano, y así 
tengamos un buen verano y sobre todo un mejor futuro.

Pilotes fora

Al diari local del passat mes de juny es deia que l’alcalde de la Llagosta havia 
enviat una carta a la Direcció General de Transport i Mobilitat de la Generalitat 
per a expressar una profunda preocupació per la decisió de suprimir les línies 
d’autobús interurbans 302, 303 i 305 que passen pel nostre municipi.

Doncs bé, des d’ERC la Llagosta, després d’informar-nos, ens agradaria saber 
què ha fet el senyor alcalde per a intentar solucionar aquesta situació, a part 
de limitar-se a enviar només una carta de queixa. Perquè sabem del cert, per 
a posar uns exemples, que els ajuntaments de la mancomunitat de la Vall del 
Tenes es van reunir amb el Departament de Mobilitat per a millorar les seves 
línies, exactament igual que ha fet l’alcaldessa de Granollers (del PSC, per cert) 
o l’alcalde de Parets.

¿Això vol dir que el PSC de la Llagosta vol “solucionar” aquesta situació només 
amb una carta de queixa, sense reunir-se amb el Departament i sense oferir 
solucions a la ciutadania? Doncs mirin, continuïn amb la seva estratègia de 
gestió, que ja la coneixem i que rau en llençar pilotes fora. 

L’únic que li demanem des d’ERC La Llagosta és que facin com han fet la resta 
d’ajuntaments amb el mateix problema, és a dir, fer-se responsables de la 
situació dels seus pobles, trobar una solució i que, mentrestant, l’ajuntament 
posi autobusos a disposició de la ciutadania per a poder recuperar aquestes 
línies amb les bonifi cacions pertinents. D’aquesta manera tindran tot el nostre 
recolzament. La resta és moure’s a base de titulars.

Cada cosa té el seu moment
Amb l’onada de l’extrema dreta, l’odi cap al col·lectiu totalment disparat, l’acte 
d’hissar una bandera és un símbol de lluita i defensa pels drets d’un col·lectiu 
tan vulnerat com LGBTIQA+.

I què ha passat al nostre municipi?, s’ha fet acte reivindicatiu?, penseu que a 
moltes ciutats i pobles aquest mes que deixem, es converteix en el mes de 
l’Orgull, què ha fet el nostre equip de Govern?, convocar a la ciutadania un dia 
de diari en un horari on les veïnes i veïns no poden assistir, per fer un petit acte 
amb l’equip de govern i una petita assistència, fer la foto de rigor i no deixar la 
bandera penjada ni 24 hores en l’asta. Objectiu mediàtic complert, ja poden dir 
sentir-se Orgulloses.

Des de la Llagosta En Comú creiem, fermament, que tots els dies de l’any s’ha 
de reivindicar el dret d’estimar lliurement a qui vulguis, de poder tenir una feina 
per qui ets professionalment, tenir dret a expressar-te sent qui ets sense por a 
la discriminació per la teva orientació sexual, però el 28 de juny, dia de l’Orgull, 
és en el que se’ns ha de visibilitzar en aquesta reivindicació i el fet que l’equip de 
govern no respecti aquest dia i canvi la bandera per una altra, quan falta un mes 
perquè sigui Santiago, per nosaltres és un error.

De veritat que no podria haver combinat els dos esdeveniments, en horari de 
tarda? O es creu o no es creu, no oblidem que no és un dia festiu, és dia de lluita 
i de reivindicació, és un dia per sentir-nos Orgullosament de la Llagosta.

Extorsionado por 7 votos

La democracia española atraviesa uno de los momentos más graves de 
su historia. Aunque la Constitución siempre ha contado con detractores en 
los partidos independentistas, éstos nunca como en la actualidad habían 
tenido tanta capacidad de influencia en el proyecto común de 48 millones de 
ciudadanos.

La extrema debilidad del Partido Socialista, sometido por voluntad propia al 
chantaje de las fuerzas políticas independentistas, le ha llevado a consumar 
el mayor ataque a la igualdad entre españoles y al Estado de Derecho con la 
aprobación de una ley de impunidad que blinda el privilegio, la desigualdad y el
olvido. Una norma que se cimenta en la mentira y en una transacción corrupta 
que consiste en vender la aplicación de la ley a cambio de comprar votos.

Las quejas por una fi nanciación singular para Cataluña van más allá de la 
oposición y algunos socios de Sumar y socialistas ya han rechazado la iniciativa
por romper la igualdad entre las comunidades autónomas españolas, ya que 
otros territorios también tienen problemas de infrafi nanciación. 

La situación amarga de las cesiones unilaterales, reuniones a la carta con sus 
socios e incluso encuentros clandestinos fuera de la UE para negociar privilegios
en nombre de todos los españoles. 

Rechazamos con toda contundencia que el actual Gobierno central haya elegido
vivir permanentemente extorsionado por el independentismo y nuestro rechazo
a la ley de amnistía y el modelo de fi nanciación singular, por el trato desigual e 
inmoral que crea ciudadanos y autonomías de primera y de segunda. 

Partit dels Socialistes de Catalunya-
Candidatura de Progrés

La Llagosta En Comú - 
Confluència

Partit PopularEsquerra Republicana de 
Catalunya-Acord Municipal


